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Z á p i s 

Rada Freestyle lyžování SLČR 

3.9. 2024, Cukrovarnická 483/42 16200 

Praha, sídlo SLČR 

 

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti  

2. Koncepce ÚFL  

3. Volba zapisovatele  

4. Schválení programu  

5. Kontrola plnění úkolů zadaných minulou radou  

6. Zadání nových úkolů radou  

7. Informace z VV – R. Dalecký  

8. VSA MD – MSJ FREESTYLE 2027 – Špindlerův Mlýn  

9. Nové Smlouvy – Dan, Daniela - podpisy  

10. Ekonomika – CF + Stav čerpání  

11. Medailonky, krátká videa report  

12. Schválení SŘ + kalendář závodů 2024/2025  

13. Yarmill – platby, revize sportovců, revize plateb, rozdělení plateb do disciplín a ne do RF  

14. SX – Jak komise SX vyřešila sankce z akce Praděd (založení STK a personální obsazení, v jaké je 

fázi)  

15. Brožura – schválení oddílů a sportovišť pod UFL, které tam chceme zařadit  

16. Příprava náborové akce ŠM 15.2. 2024 – nákres sportovišt, organizace, personální zabezpečení  

17. Visualizace umělý svah jezero, korekce, nápady  

18. Pod úseky telemark + speedski – info Daniela Štrougalová 

19. Informace SŘ – D. Honzig  

20. Hlasování per rollam  

21. Různé  

 

Zúčastnění členové rady: Roman Dalecký, Daniel Honzig, Tomáš Kraus, Aleš Valenta 
Hosté: Monika Maixner, Daniela Štrougalová, David Trávníček 
 
Michal Peč online 
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1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 
 

Jednání Rady ÚFL zahájil předseda R. Dalecký a přivítal všechny přítomné. Následně členové Rady FL schválili 

program i hosty jednání Rady FL. 

 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

2. Koncepce ÚFL 

Proběhlo představení a diskuze koncepcí jednotlivých disciplín ÚFL prezidentovi SLČR Davidu Trávníčkovi. 

 

Rada UFL bere na vědomí 

   PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

3. Volba zapisovatele 
 

Návrh: Daniel Honzig 

 

   PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

4. Kontrola úkolů z minulé rady  

Rada UFL bere na vědomí splnění úkolů 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
5. Roman Dalecká sdělil informace z VV 

 
Rada UFL bere na vědomí informaci z VV 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

6. INVESTICE, MTZ 

Proběhla revize investic ÚFL, proběhla informace ohledně plotů SX a AE. 

Rada ÚFL schvaluje MTZ pro AE 2025 - (bungee tramp) = pokud splní kritéria dotace vypsané NSA v roce 

2025. Pokud nesplní musí disciplína AE najít náhradní položku. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 
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7. Informace ohledně MSJ 2028 FL 

 

Rada UFL bere na vědomí informaci z FIS od Dana Honziga. Proběhla diskuze a možnostech pořádání MSJ 

2028. Na jaře 2025 se úsek rozhodne. 

 

Úkol: Každá disciplína připraví nákladový rozpočet, personální kapacity. 

Rada FL bere informaci na vědomí informaci  

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
8. Proběhla informace ohledně nové činnosti Daniela Honzig a Danieli Štrougalové místo M. Maixner. 

Proběhlo hlasování Per Rollam o schválení rozdělení financí a náplně práce. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  4 0 1 schváleno 

 

9. Proběhla diskuze ohledně Yarmill a poté následná redukce evidence Yarmill, kde D. Honzig pošle  

redukovaný seznam T. Pošepnému.  

 

Rada UFL bere na vědomí informaci ohledně Yarmill 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

10. Rada bere na vědomí stav čerpání CF 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

11. Rozdělení RF 

Rada UFL schvaluje rozdělení RF dle klíče ve výši 430 000 Kč v poměru:  
MO 107 422 Kč 
AE 48 370 Kč 
SX 111 462 Kč 
SS 96 108 Kč 
BA 66 638 Kč 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 
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12. Rada schvaluje zimní soutěžní řád na sezonu 2024-2025. SŘ je vyvěšen na webu SLČR. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 
 

13. T. Kraus předal informaci ohledně závodu na Pradědu 2024 a sdělil nová opatřeních pro novou sezonu. 

 

Viz. zápis z trenérské rady na webu SLČR 

 

Rada UFL bere na vědomí informaci od T. Krause 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

14. D. Honzig informovalo tvorbě videíí na soc. sítě.  

Viz. manuál vyvěšený na webu SLČR 

 

Rada UFL bere na vědomí informaci od D. Honziga 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

15. Proběhla redukce seznamu klubu pro brožuru základního lyžování 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

16. Dne 15.2.2025 proběhne náborová akce ve Špindlerově Mlýně s reprezentanty z každé disciplíny. 

Rada UFL bere na vědomí informaci 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 
 

17. Rozhodnutí ohledně zařazení telemark a speedski pod úsek FL. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  0 všichni 0 neschváleno 

 

18. SŘ sdělil novinky 

Rada UFL bere na vědomí informace od SŘ Daniela Honziga. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 
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19. Per rollam:  

Proběhlo hlasování o organizačních smlouvách na letní závody 3x AE a 1x BA. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

 

Závěr zasedání 

Roman Dalecký se rozloučil se členy. 

 

 

Úkoly: 

• D. Honzig a D. Štrougalová dopíší vlek do investic úseku. 

• D. Honzig zjistit FIS informace ohledně pořádání MSJ 2028 (období konání, náklady). 

• Všichni předsedové: připraví nákladový rozpočet MSJ 2028, personální kapacity. 

• Zástupci  AE a SX se setkají se zástupci Yarmill ohledně využívání aplikace 

 

 

zapsal: Daniel Honzig 

 

ověřil: Roman Dalecký  


